
آغاز تمرین تیم ملی برای فیفادی پیش رو

استارت برای قهرمانی در کافا
تیـــم ملی که بـــرای فیفادی پیـــش رو در مســـابقات کافا 
حضور خواهد یافت، روز یکشـــنبه اولیـــن تمرین خود را 
برگـــزار کرد. شـــاگردان امیرقلعه نویـــی در این تورنمنت 
به مصـــاف تیم های افغانســـتان و عمـــان خواهند رفت. 
در ایـــن بیـــن برخـــی از بازیکنـــان تیـــم ملی با رســـانه ها 
گفت و گـــو کردنـــد. احســـان حاج صفـــی، کاپیتـــان تیم 
ملی فوتبال کشـــورمان دربـــاره تورنمنت کافـــا بیان کرد: 
»تورنمنـــت بدی نیســـت و فکر می کنـــم تورنمنت خوبی 
را داشـــته باشـــیم چرا که تیم های خوبـــی مانند عمان و 
ازبکســـتان حضور دارند که شـــرایط خوبی برای تیم ملی 
اســـت تـــا آماده ســـازی خوبی بـــرای جام ملت ها باشـــد 
و امیـــدوارم اســـتارت قهرمانی تیـــم ملی را آنجـــا بزنیم و 
در ادامـــه هم در جام ملت های آســـیا قهرمان شـــویم.«

حضور دستیار خارجی قلعه نویی در ایران
آنتونیـــو مانیکونه، مربی ســـابق لاتزیو به عنوان دســـتیار 
خارجـــی امیرقلعـــه نویـــی روی نیمکت تیم ملـــی ایران 
خواهـــد نشســـت. مانیکونـــه کـــه بیـــش از یـــک ماهی 
اســـت با فدراســـیون فوتبال ایران مذاکـــره می کند، قرار 
اســـت بزودی قرارداد خـــود را نهایی کنـــد و به جمع کادر 
فنـــی تیم ملـــی بپیوندد. این مربـــی ایتالیایـــی دیروز در 
اردوی تیـــم ملی حضـــور یافـــت و قلعه نویی ایـــن مربی 
را بـــه بازیکنان معرفی کـــرد. او نیز بـــرای مأموریتی که در 
پیـــش دارد، برای بازیکنان فوتبال ایـــران آرزوی موفقیت 
کـــرد. مانیکونه، بازیکن ســـابق تیم ملی ایتالیاســـت و در 
اینترمیـــان و پالرمو بـــازی کرده و چهره نســـبتاً معروفی 
در فوتبال ایتالیا محسوب می شـــود. البته عمده شهرت 
او بـــه دســـتیاری ولادیمیـــر پتکوویچ برمی گـــردد، مربی 
صربســـتانی مشـــهور تیم ملی ســـوئیس که این دو با هم 
3 تورنمنـــت بـــزرگ را تجربـــه کردند؛ دو جـــام ملت های 
اروپـــا )یـــورو 2016 و 2020( و جام جهانـــی 2018. در حالی 
که موفق ترین دوره تاریخی تیم ملی ســـوئیس به پیروزی 
بزرگی برمی گردد که مقابل فرانســـه پرستاره اتفاق افتاد.

حذف آبی ها از آسیا تأیید شد
دیروز ســـایت »فوتی رنکینـــگ« که اخبار فوتبال آســـیا را 
به صـــورت اختصاصی پوشـــش می دهد، مدعی شـــد که 
اســـتقال بـــه دلیل عدم کســـب مجوز حرفـــه ای از لیگ 
قهرمانـــان آســـیا محروم شـــده اســـت. طبق اعـــام این 
رسانه پرســـپولیس، سپاهان و نســـاجی حضور خود را در 
لیگ قهرمانان آســـیا قطعی کردند. این رسانه تراکتور را به 
عنوان جانشین اســـتقال در مرحله پلی آف گذاشت که 
تیم تبریـــزی برای حضور در مرحله گروهـــی باید با برنده 
دیدار شـــارجه با باشـــوندهارای بنگادش بـــازی کند. در 
این بیـــن باشـــگاه اســـتقال در واکنش به ایـــن موضوع 
اعام داشـــت: »برخاف برخـــی اخبار و گمانـــه زنی های 
مطرح شـــده، هیـــچ رأی قطعـــی جهت مجـــوز حرفه ای 
باشگاه اســـتقال صادر نشـــده است. باشـــگاه استقال 
کلیـــه مدارک، مســـتندات و دفاعیـــات خـــود را به کمیته 
اســـتیناف ارائه کرده و منتظر بررســـی عادلانه این مدارک 
اســـت. ضمن اینکه در صورت لزوم، باشگاه استقال این 

موضـــوع را در AFC نیز پیگیـــری خواهد کرد.«

طارمی باز هم بهترین ها را از آن خود کرد

قهرمانی پورتو در جام حذفی پرتغال
فینـــال جام حذفـــی پرتغـــال، بین تیم هـــای پورتـــو و براگا 
یکشنبه برگزار شـــد که پورتو با 2 گل اوتاویو و گل به خودی 
ریـــکاردو اورتـــا بـــرای نوزدهمین بـــار قهرمان جـــام حذفی 
شـــد. طارمی در این بازی برای پورتو بازی کرد و موفق شـــد 
ششـــمین جام خود با این باشـــگاه را فتح کند.  در این بین 
زمزمه هایـــی در خصوص جدایی طارمـــی از پورتو به گوش 
می رســـد که مهاجم تیم ملی پس از کسب عنوان قهرمانی 
جـــام حذفـــی، به شـــبکه اســـپورت  تـــی وی  پرتغـــال درباره 
آینده اش گفت: »الان بگذارید از قهرمانی مان لذت ببریم. 
مـــن با پورتو قرارداد دارم و اینجا هســـتم.« اما نمایش خیره 
کننـــده طارمـــی در فصـــل 2023-2022 لیـــگ پرتغال باعث 
شده تا ستاره ســـابق پرســـپولیس جوایز بهترین ها را یکی 
پـــس از دیگری به خود اختصاص دهـــد. او که در این فصل 
با به ثمر رســـاندن 22 گل جایزه آقـــای گلی لیگ برتر پرتغال 
را کســـب کرده بـــود با اعام ســـازمان لیگ برتـــر پرتغال در 
خط حمله بهترین ســـتارگان فوتبال پرتغال قرار گرفت. در 
این بین ســـایت »گل پوینت« پرتغال نیز در ارزیابی فنی اش 
از بهترین های فصـــل 2023-2022 در لیگ برتر پرتغال پرده 
برداشت که ســـتاره تیم ملی کشـــورمان با کسب میانگین 

6.72 امتیـــاز در صدر بهترین هـــا قرار گرفت. 

فعالیت ظهیری معلق شد
پـــس از حضـــور عجیـــب حســـن ظهیـــری کمـــک داور 
دربـــی در مراســـم جشـــن قهرمانـــی پرســـپولیس که با 
واکنش هـــای مختلفـــی مواجه شـــد، کمیتـــه انضباطی 
در خصـــوص تخلفات ظهیری رأی خـــود را صادر و اعام 
کرد تا صدور رأی مقتضی فعالیـــت داوری نامبرده معلق 
می شـــود. همچنین ظهیری جهـــت ادای توضیحات در 
خصوص تخلف خود روز دوشـــنبه بیســـت و نهم خرداد 

مـــاه در کمیتـــه انضباطی حضـــور خواهد یافت.
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گپ و گفت

  قهرمانی جام حذفی را هم به دست آوردید. 
در مورد کیفیت این مسابقات و لیگ صحبت 
کن که به نظر می رسد کیفیت بالایی داشت.

امسال ســـال بســـیار ســـختی بود اما برای ما 
فوق العاده به پایان رســـید، چرا که توانســـتیم 
بـــا قهرمانی در لیگ و جـــام حذفی دبل کنیم 
و عـــاوه بر ایـــن ســـوپرجام را هـــم از آن خود 
کنیـــم. در هفته هـــای پایانـــی لیـــگ فاصلـــه 
امتیـــازی ما با تیم های اســـتقال و ســـپاهان 
خیلی کم بود تا حدی که کوچکترین اشـــتباه 
باعـــث از دســـت رفتـــن قهرمانی می شـــد. با 
وجود این حساســـیت ها توانســـتیم با تمرکز 
در بازی های آخرمان پیروز شـــویم. این رقابت 
تنگاتنـــگ نشـــان دهنده کیفیت بـــالای لیگ 
بـــود. در جـــام حذفی هـــم تیم هـــای خوب و 
باکیفیتی حضور داشـــتند و ما در جام حذفی 
سپاهان را شکست داده بودیم و باید قهرمان 
می شدیم. تیمی که در ۷ ســـال ۶ بار قهرمان 

لیگ برتر می شـــود، قطعـــاً تیم بـــزرگ و قابل 
احترامی است.

  چه عواملی باعث شد تا پرسپولیس به این 
قهرمانی ها دست یابد؟ 

از همـــان آغـــاز لیـــگ و جـــام حذفـــی تنهـــا 
هدف مان قهرمانی بود. لیگ را با صدرنشـــینی 
شـــروع کردیـــم و نتایج خوبـــی گرفتیـــم البته 
نوســـان هم داشتیم و نتوانســـتیم در چند بازی 
خـــوب عمل کنیـــم اما به هر حـــال این موضوع 

از زیبایی هـــای فوتبال اســـت. 

  بعد از بازی با سپاهان و باختی که به 
این تیم دادید، دوباره توانستید به کورس 

بازگردید. خودتان فکرش را می کردید؟
ما در ورزشـــگاه آزادی و در هفته بیســـت و سوم 
مقابل سپاهان شکســـت خوردیم که این اتفاق 
بســـیار بـــدی بود امـــا همین باخت باعث شـــد 

تـــا انگیزه مـــان در بازی های بعـــدی دو چندان 
شـــود. بعد از آن بازی دوباره از نو شـــروع کردیم 
و با تمرکز بیشـــتر به مصـــاف رقبای مان رفتیم. 
در واقع باخت به ســـپاهان باعث شـــد تا شوک 
خوبی بـــه تیـــم وارد شـــود و بفهمیم کـــه برای 

قهرمانی باید بیشـــتر تاش کنیم.

  پیش از دربی جام حذفی و حتی در 
هفته های پایانی لیگ برتر استقلالی ها 

هجمه های زیادی به داوران داشتند، به نظرت 
داوری ها مشکل داشت؟

بگذاریـــد در مـــورد دربـــی یک-یـــک فصل قبل 
صحبـــت کنیـــم، در آن بازی اشـــتباهات داوری 
زیـــاد بود و ما هـــم می توانســـتیم بگوییم در آن 
دربـــی قضاوت بـــد باعث شـــد برنده نشـــویم. 
پس از آن بازی هیـــچ صحبتی در مورد داوری ها 
نکردیـــم. امســـال هم تیـــم حریف بـــه قضاوت 
داوران معتـــرض بـــود و چندیـــن بـــار بیانیـــه 
صـــادر کـــرد. صحبت هایی مطرح شـــد که این 
صحبت ها بـــه هیچ وجه زیبنده فوتبـــال نبود. 
با وجـــود اعتراضاتی که اســـتقالی ها داشـــتند 
ما فقـــط هدف مـــان احترام بـــه فوتبـــال بود و 
به هیچ وجه ســـمت حواشـــی نرفتیـــم. عاوه 
بر اســـتقال تیم ســـپاهان هم مدعـــی بود که 
داوری هـــا مشـــکل دارد امـــا بـــه حرف هـــای دو 
تیـــم رقیب مـــان اهمیـــت ندادیم و با ســـکوت 

قهرمان شـــدیم.

  در مورد عملکرد خط دفاعی صحبت کن؛ 
چه عاملی باعث می شود که یک تیم کمترین 

گل خورده را داشته باشد؟
از خـــط دروازه تا خـــط حمله همـــه هدف مان 

 گفت و گو با 
 علی نعمتی 
مدافع شماره 6 
پرسپولیس

 با سکوت قهـــرمان

شدیم

اشتباهات داوری هم مانع قهرمانی مان نشد
اتفاقات قبل از دربی جام حذفی زیبنده فوتبال نبود

هدف ما احترام به فوتبال بود
باخت مقابل سپاهان باعث شد تا دوباره شروع کنیم

عکس : نعیم احمدی/ ايران

تنـــور ایـــن فصـــل فوتبـــال ایـــران بـــا پیـــروزی 
پرســـپولیس در دربـــی 101 و قهرمانی ایـــن تیم در 
جـــام حذفـــی بـــه پایان رســـید تـــا هـــواداران این 
تیـــم پـــس از قهرمانـــی لیگ، شـــاهد کســـب یک 
قهرمانـــی دیگـــر توســـط سرخپوشـــان پایتخـــت 
باشند. شـــاگردان یحیی گل محمدی در این دوره 
از مســـابقات با قهرمانی در لیـــگ و جام حذفی به 
قهرمانی در ســـوپرجام هم دســـت یافتند و تمامی جام های فوتبال ایران را در ایـــن فصل از آن خود 
کردند. عملکرد پرســـپولیس در تمامی خطوط به خصـــوص خط دفاعی، فوق العـــاده بود، تا جایی 
که سرخپوشـــان تنها 1۳ گل در لیـــگ برتر دریافت کردند و عـــاوه بر این علیرضـــا بیرانوند هم با 18 
کلین شـــیت توانســـت به کمک خط دفاعی خود رکورددار کلین شـــیت باشـــد. نام یکی از مدافعان 
تأثیرگـــذار سرخپوشـــان در این فصل علی نعمتی اســـت و این موضوع باعث شـــد تا ســـراغ مدافع 

شـــماره 6 سرخپوشـــان برویـــم و با او گفت و گـــو کنیم.

یکی بـــود. تیم ما شـــکل خوبـــی داشـــت و همین 
شـــکل خـــوب باعـــث شـــد تـــا کمتـــر گل بخوریم. 
بـــه قـــول آقا یحیـــی بهترین دفـــاع حمله اســـت و 
بـــا توانایی هایـــی کـــه در تمامی خطوط داشـــتیم، 
گل هـــای کمتـــری دریافـــت کردیـــم. ما از هـــر نظر 
ســـرتر از رقیبان مان بودیم و از نظـــر مالکیت توپ 
نیـــز عملکرد بســـیار خوبی داشـــتیم. همین موارد 

می توانـــد باعـــث قهرمانـــی هر تیمی شـــود.

  علیرضا بیرانوند در لیگ 18 بار کلین شیت کرد 
و از این نظر رکورددار بود، قطعاً عملکرد خوب 

خط دفاعی هم باعث ثبت چنین رکوردی بود. به 
کلین شیت هم فکر می کردید؟

قطعاً هـــر چقـــدر کلین شـــیت می کردیـــم کیفیت 
خوب مـــان را نشـــان می دادیـــم و ایـــن هـــم جـــزو 
اهداف مان بود. خوشـــبختانه در خیلـــی از بازی ها 
گل نخوردیـــم البتـــه بـــه رکـــورد کلین شـــیت فکـــر 
نمی کردیـــم و می خواســـتیم گل نخوریـــم و بـــا گل 

نخـــوردن، برنده شـــویم.

  در این فصل هواداران فوتبال ۳ دربی تماشا 
کردند که البته این بازی ها جذابیت خوبی داشت، 

دربی ها را چطور دیدی؟
دربـــی بازی بســـیار ســـخت و جذابی اســـت که هر 
کســـی دوســـت دارد در این بازی وارد زمین شـــود و 
گل بزنـــد. خوشـــحالم که امســـال در ۲ دربی برنده 
بودیم البتـــه در دربی ۲-۲ هم می توانســـتیم پیروز 
شـــویم اما این گونه نشـــد. داوری ها در این ۳ دربی 
به ســـود تیـــم حریف بـــود و در همین فینـــال جام 
حذفی هم داور خطای پنالتی روی عیســـی آل کثیر 
را نگرفـــت، در حالی که کارشناســـان داوری اعتقاد 
داشـــتند کـــه آن صحنه پنالتی بـــود. البتـــه ما تنها 

در دربی از اشـــتباهات داوران متضرر نشـــدیم و در 
بـــازی با هوادار در جام حذفـــی هم همین گونه بود 
و داور چنـــد بار به ســـود تیـــم حریف ســـوت زد. با 
این وجـــود، آنقدر خوب بودیم که این اشـــتباهات 

نتوانســـت مانع قهرمانی مان شـــود.

  در فصل جاری برخی از بازی های تان بدون 
حضور هواداران برگزار شد، این موضوع چقدر 

باعث کم شدن انگیزه های تان شد؟
ما همیشـــه و در همه حال انگیـــزه پیروزی در هر 
بـــازی را داشـــتیم و می دانســـتیم که بـــه هر حال 
هواداران مـــان با پیـــروزی در هر بازی خوشـــحال 
می شـــوند. هواداران مـــان در دربـــی جام حذفی 
سنگ تمام گذاشتند و با حضورشان به ما انگیزه 
زیادی دادند، این قهرمانی ها مبارک شـــان باشد. 
البتـــه ایـــن قهرمانی هـــا را باید بـــه کل مجموعه 
پرســـپولیس تبریـــک بگوییـــم. به ماســـاژورها و 
پزشـــکان و حتی تدارکات تیم تبریـــک می گویم. 
عاوه بر این مدیریت باشـــگاه هـــم تاش زیادی 
کـــرد و به آقـــای درویش هم تبریـــک می گویم. به 
کادرفنـــی هم تبریک می گویـــم و امیدوارم که این 
قهرمانی ها تداوم داشـــته باشـــد. وقتی یک تیم 
قهرمان می شـــود تمامـــی افراد در ایـــن قهرمانی 
سهیم هســـتند و حقیقتاً همه با جان و دل برای 

موفقیت پرســـپولیس تاش کردند.

  فصل بعد هم در پرسپولیس هستی؟
بله، فصل آینـــده هم در خدمت تیم پرســـپولیس 
خواهـــم بـــود و بـــا تمـــام وجود بـــرای تیمـــم بازی 
خواهـــم کرد. تیم ما هـــواداران خوبـــی دارد و بازی 

کردن در پرســـپولیس بســـیار جذاب اســـت.

شکســـت اســـتقال در دربی فینـــال جام 
حذفـــی و اتفاق هایـــی کـــه در خـــال ایـــن 
بـــازی و پس از آن برای ریکاردو ســـاپینتو رخ 
داد، باعث شـــد بســـیاری کار این ســـرمربی 
پرتغالی را در جمع آبی پوشـــان تمام شـــده 
بداننـــد. مربی ای کـــه لحظاتی بعـــد از گل 
مســـاوی اســـتقال در دربی، بـــا کارت قرمز 
محمد حســـین زاهدی فـــر اخراج شـــد اما 
بـــرای خیلی هـــا ابهام وجـــود داشـــت، چرا 
ســـاپینتو پس از گلزنی تیمش، اخراج شد؟ 
بـــه گـــزارش فـــارس، یکـــی از دلایـــل اصلی 
اخراج او، گزارش کمک داور به داور وســـط 
بـــوده کـــه گویـــا طبـــق تصاویـــر تلویزیونی 
ســـاپینتو با کمک داور دســـت به یقه شـــده 
بود و داور هم پس از مشـــورت با کمک های 
خود دســـتور به اخراج ســـاپینتو داد. پس از 
ایـــن اتفاق ها، کمیته انضباطی فدراســـیون 
فوتبال تشـــکیل جلسه داد و ســـاپینتو را به 
چهار ماه از همراهی تیم خود در مســـابقات 
رســـمی از ابتدای فصل محـــروم و 10 درصد 
جریمه از کل قرارداد محکوم کرد. موضوعی 
که با اعتراض اســـتقال مواجه شـــد و این 
باشـــگاه در بیانیه ای اعام کـــرد محرومیت 
ساپینتو ناعادلانه اســـت و این رأی در ادامه 
آرای یک طرفـــه و غیر منصفانـــه فصل اخیر 
صـــادر شـــده و این موضـــوع را در هـــر نهاد 
داخلـــی و خارجی کـــه لازم باشـــد، پیگیری 
خواهد کـــرد. با ایـــن حال و بـــا محرومیت 
سنگینی که برای سرمربی پرتغالی استقال 
در نظـــر گرفته شـــده، باید کار ســـاپینتو در 

غ  ایـــران را تمام شـــده بدانیم. چـــرا که فار
از ایـــن محرومیت ســـنگین کـــه تقریباً نیم 
فصل از لیگ آینـــده را دربر می گیرد، حجت 
کریمـــی سرپرســـت مدیرعاملی اســـتقال 
هـــم پـــس از دربـــی از اختـــاف نظرهایی 
که با ســـاپینتو بر ســـر قـــرارداد وجـــود دارد، 
صحبـــت به میان آورد و مشـــخص شـــد که 
اســـتقالی ها تمایل زیادی به تمدید قرارداد 
مـــرد پرتغالی ندارنـــد. کریمی به این اشـــاره 
کـــرد که  بنـــدی در قـــرارداد ســـاپینتو وجود 
دارد کـــه برای فصل جدید حـــدود 720 هزار 
دلار افزایـــش داشـــت و بـــا در نظـــر گرفتن 
منافـــع باشـــگاه با ایـــن موضـــوع مخالفت 
کرده  اســـت. البته ســـاپینتو به این موضوع 
واکنـــش داشـــت و در نامه ای به هـــواداران 
اســـتقال عنوان کرد: »در شرایط قراردادی 
من بـــه آنها اطاع دادم که قرارداد دوســـاله 
را ترجیـــح می دهـــم. همچنیـــن بـــا در نظر 
گرفتن مشکات مالی سال قبل و میانگین 
دســـتمزدهای مربیـــان داخلـــی و خارجـــی 
در باشـــگاه هایی در انـــدازه اســـتقال، من 

درخواســـت افزایـــش حقوق منطقـــی تا ۱۵ 
درصد را درخواســـت کردم. هر خبری درباره 
درخواســـت من برای قرارداد ســـه ســـاله یا 
افزایش غیرمنطقی در دســـتمزد و داشـــتن 
اقامتگاه لاکچری یا خـــودرو و خانه لاکچری 
یا هر درخواســـت غیرمنطقـــی از طرف من 
یا نماینده من کاماً دروغ اســـت. ســـاپینتو 
تأکید کـــرد اگر باشـــگاه آماده باشـــد، ادامه 
مذاکرات تا رســـیدن به نتیجه نهایی )عقد 
قرارداد( به آســـانی ممکن است اما واقعیت 
این است که شکســـت خوردن استقال در 
دومین دربی متوالی، ناکامی های ســـاپینتو 
و اســـتقال بـــه همـــراه محرومیـــت ایـــن 
مربـــی، راهی جـــز جدایی بـــرای این مربی 
از اســـتقال باقی نگذاشـــته اســـت. ضمن 
اینکـــه در روزهای اخیـــر، از جـــواد نکونام، 
ســـید مهدی رحمتـــی و ســـاکت الهامی به 
عنوان گزینه های جدید هدایت اســـتقال 
نام بـــرده شـــده و ایـــن نشـــان می دهد که 
آبی هـــا می خواهند کارشـــان را با یک مربی 

جدید دنبـــال کنند.

یحیی گل محمدی ســـرمربی پرســـپولیس 
تیـــم،  ایـــن  بـــا  ســـه گانه  فتـــح  از  پـــس 
مصاحبـــه ای جنجالـــی انجـــام داد که همه 
هـــواداران این تیـــم را دچار شـــوک کرد! او 
که روی خط برنامه تلویزیونی »ورزشـــگاه« 
آمـــده بـــود، در خصـــوص ادامـــه کار با این 
تیـــم گفت: »کار کـــردن برای پرســـپولیس 
برای هر مربی افتخار اســـت امـــا کار کردن 
در این باشگاه هم ســـخت است. واقعیت 
امـــر این اســـت کـــه در خصـــوص ادامه کار 
با پرســـپولیس هنـــوز تصمیـــم نگرفته ام. 
مـــن از لحـــاظ روحـــی، جســـمی و فکری 
خســـته هســـتم و دوســـت دارم حداقـــل 
یـــک نیم فصـــل اســـتراحت کنـــم امـــا باز 
هـــم می گویـــم کـــه هنـــوز تصمیـــم نهایی 
را نگرفتـــه ام. شـــاید نیم فصل اســـتراحت 
کنم یـــا در تیمی باشـــم که تنـــش کمتری 
داشـــته باشـــد.« صحبتـــی کـــه بارهـــا در 
رســـانه های مختلف بازنشر شـــد اما شاید 
کمتـــر کســـی توجهی بـــه عبـــارت کلیدی 
»نیم فصل اســـتراحت« این مربی داشت؛ 
چرا کـــه معمولاً مربیان مطـــرح و موفق، از 
نیم فصل هدایت تیمـــی را قبول نمی کنند 
و همـــواره دوســـت دارنـــد تیـــم آینـــده را 
خودشان ببندند. ضمن اینکه در زمستان 
نـــه بازیکـــن مناســـبی پیـــدا می شـــود و نه 
تیـــم مدعی قهرمانی کـــه گل محمدی پس 
از فتـــح ســـه گانه با پرســـپولیس زمســـتان 
آینده برود و هدایـــت آن را بر عهده بگیرد. 
در ایـــن شـــرایط، یکـــی از گمانه زنی هایی 

که صـــورت گرفتـــه، این اســـت که شـــاید 
روی  حضـــورش  احتمـــال  گل محمـــدی 
نیمکـــت تیم ملـــی ایـــران را می دهد! جام 
ملت هـــای آســـیا ۲۰۲۳ بیســـتم دی تـــا ۸ 
بهمن ۱۴۰۲ برگزار می شـــود و ظاهراً قرارداد 
امیـــر قلعه نویـــی با تیـــم ملی هم تـــا پایان 
همیـــن رقابت هاســـت و در صورتـــی هـــم 
کـــه او در جام ملت هـــا موفق نشـــود، این 
احتمال قوی وجـــود دارد که مربی دیگری 
جایگزینش شـــود. بـــا این حـــال، این تنها 
یـــک احتمال اســـت کـــه قطعیتـــی درباره 
آن وجـــود نـــدارد و ممکـــن اســـت یحیـــی 
راضـــی بـــه ادامـــه حضـــورش روی نیمکت 
سرخپوشـــان هم شـــود. بعـــد از قهرمانی 
پرســـپولیس، رضا درویش مدیرعامل این 
باشـــگاه برای زیـــارت راهی کربا شـــد، اما 
قرار اســـت پـــس از بازگشـــت او بـــه ایران، 
گل محمـــدی جلســـه ای با درویـــش برگزار 
کند کـــه این جلســـه با چند محـــور همراه 
خواهد بـــود و آنها راجع به شـــرایط یحیی 
برای ادامه کار، لیســـت بازیکنـــان ورودی و 

خروجی و برنامه آماده ســـازی پرسپولیس 
بـــرای فصـــل آینده بـــه صحبـــت بپردازند. 
ضمن اینکـــه گل محمدی هـــم، راهی یکی 
از کشـــورهای حـــوزه خلیج فارس شـــده تا 
در کنار خانواده چند روزی را به اســـتراحت 
بپـــردازد امـــا قرار اســـت تـــا آخـــر هفته به 
تهـــران برگـــردد. نکته ای کـــه در این میان 
وجود دارد، این اســـت که در روزهای پایانی 
فصل، این موضوع نیز شـــایع شده بود که 
گل محمدی در صورت دریافت پیشـــنهاد از 
یکـــی از تیم هـــای اماراتی راهی این کشـــور 
خواهد شـــد و این هم شـــاید یکی از دلایل 
جدایی احتمالی او از پرســـپولیس باشـــد. 
بـــا این حـــال، بـــه نظـــر می رســـد او بعد از 
بازگشـــت به ایـــران و با مشـــخص شـــدن 
وضعیت هیأت مدیره جدید پرســـپولیس، 
مذاکـــرات خـــود را بـــا مدیرعامل باشـــگاه 
برای مانـــدن یا جدایی توافقـــی از این تیم 
برگـــزار خواهد کـــرد تا هم تکلیـــف او برای 
فصـــل آینده مشـــخص شـــود و هـــم اینکه 
پرســـپولیس از این باتکلیفی خارج شود.

محرومیت سنگین، کار مرد ناکام پرتغالی را سخت تر کرد

پایان قریب الوقوع ساپینتو در استقلال
سرمربی پرسپولیس جدا می شود تا به یک نیمکت خاص برسد

ماجرای »نیم فصل استراحت« گل محمدی!

خاردوگاه آبی اردوگاه سر

علیرضا بیرانوند دروازه بان ملی پوش پرســـپولیس حالا دو پیشـــنهاد وسوسه کننده 
از تیم های عربســـتانی دریافت کرده است. شـــنیده ها حاکی از آن است که الاتحاد 
و النصر عربســـتان دو تیمی هســـتند که خواهـــان جذب بیرانوند از پرســـپولیس 
شـــده اند کـــه در میان آنها، پیشـــنهاد النصـــر ۳.5 میلیون دلاری اســـت و اگر بیرو 
راهی این تیم شـــود، با کریســـتیانو رونالدو هـــم تیمی خواهد شـــد. این در حالی 

اســـت که بیرانوند تـــا تیرماه 1404 با پرســـپولیس قـــرارداد دارد اما با  بنـــدی که در 
قـــرارداد این بازیکـــن وجود دارد، به نظر می رســـد تیم های عربســـتانی کار ســـختی 
برای جذب او نداشـــته باشـــند و با پرداخـــت 250 هزار دلار او را بـــه خدمت بگیرند.

بیرانوند و رونالدو هم تیمی می شوند؟
مهدی قایـــدی متنی را در صفحه اینســـتاگرامش منتشـــر کرد کـــه از آن بوی 

خداحافظی به مشـــام می رســـد. ســـتاره اســـتقال در این پســـت نوشـــت: 
»امیـــدوارم روزهـــای آینده روشـــن تر و شـــیرین تر باشـــه و اســـتقالی ها هر 
جای دنیا هســـتن از ته دل شـــاد باشـــن. قلب من همیشـــه آبی هســـت و 
آبـــی می ماند.« بـــا توجه به این متـــن و حضور قرضی قایدی در اســـتقال، 
بـــه نظر می رســـد که او به شـــباب الاهلی بازگـــردد. در همین رابطه، نشـــریه 

»الخلیج« امارات خبر داد، قایدی بعد از یک فصل حضور قرضی در استقال 
و درخشـــش در لیگ برتر ایـــران، دوباره به ترکیب شـــباب الاهلـــی برمی گردد.

باشو در راه بازگشت به امارات


